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Fråga till kommunstyrelsens ordförande angående sommarjobb 

Täby kommun erbjuder varje år sommarjobb för Täbyungdomar i kommunens verksamheter. 
Många ungdomar önskar sommarjobba och konkurrensen är mycket hög. Sommaren 2023 
erbjöd Täby kommun ungdomar som har en npf-diagnoser att söka i en egen kvot, 15 nya 
jobb startades för kvoten.  

Till sommaren 2024 erbjöds inte särskilda sommarjobb till ungdomar med npf-diagnoser. 

Med anledning av ovan vill jag ställa frågan: 

 

- Anser kommunstyrelsens ordförande att det är en god idé och prioritering att dra in 
npf-kvot sommarjobben för de ungdomar som oftast har allra svårast att få 
sommarjobb i kommunen? 
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